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Online Real Time Quotation Subscription Form 

即時網上報價申請表格 
 

 

Account Name          Date   
帳戶名稱           日期         
 
Account No. 
帳戶號碼           

 

 

Please select 1 service plan 
請選擇計劃 

Online Real time Quotation 網上即時報價系統  

 

 

 

Service Provider 服務供應商 

Ayers VA Info Web Combo 

 

Monthly fee 月費 

$450.00 

 

 

Effective Date                              (yyyy/mm/dd) 

生效日期    ：                               (年/月/日) 

 

 

Terms and Conditions:  

條款及細則 

1. Monthly fee is debited on the first business day of each month. Clients have to pay on monthly basis even subscription period does not cover a full calendar month. 

月費計算以每月的第一天起計，截至該月底為止。使用不足一個月也需繳付全部月費。 
 

2. Enhanced Securities Limited will deduct the monthly fee from client's securities trading account on the day the client’s subscription to the service is approved and 

on the first business day of each month. Any delay in payment will result in real time quotation service being terminated without notice.  

進陞證券有限公司會於批核客戶即時報價服務的當日，及每月的首個工作天，直接從客戶的證券戶口內預先扣除有關之月費。若客戶未能按時繳付該

款項，進陞證券有限公司可終止客戶的即時報價服務。 
 

3. On the first business day of each month, Enhanced Securities Limited will review client’s turnover in the previous month. If the waiver condition for a month is 

met, rebate will be credited back to client’s account.  

進陞證券有限公司會於每月的首個工作日檢查客戶對上月份的交易總額，若客戶上月份的交易額能達到月費豁免要求，我們會將有關月費回贈至客戶

之證券戶口內。 
 

4. Calculation of turnover does not include subscription for IPO and Placement, commission and other charges. 

網上交易總額之計算並不包括公開招股及配股認購費、佣金及其他交易徵費 
 

5. Enhanced Securities Limited reserves the right to adjust the fee or waiver conditions, or introduce new fees or amend any of the terms and conditions of this 

Agreement, provided that Enhanced Securities Limited shall give the clients 3 days prior notice.  

進陞證券有限公司保留隨時修改服務費用及豁免月費費條款、或施行新的服務費用及/或修訂本協議的條款之權利，惟該等修訂將於生效前三日通知客

戶。 
 

6. Client should terminate the use of real time quotation service by giving Enhanced Securities Limited prior notice in writing on or before the last working day of the 

month. The client acknowledges that no refund will be made to any monthly fee already debited. 

客戶須於每月的最後一個工作天前給予進陞證券有限公司書面通知終止服務，惟已繳之月費將不獲發還。 

 
Direct Debit Authorization 

直接支賬授權書 

 

I hereby authorize Enhanced Securities Limited to direct debit the service fee from my securities trading account on the first business day of each month. 

本人現授權 貴公司在每月的首個工作日，直接在本人於 貴公司所開設的證券交易戶口內，支取每月應繳之服務月費，作為每月使用 貴公司所提供的即時報

價服務之費用。 

 
 

 

 
(For Office Use Only) 

 
Acknowledged by: 

 
Approved by: 

 
Input/Check by: 

           
Client’s Signature 客戶簽署  Signature Verified by:  

For Joint A/C: Both account holders must sign; 
For Corp A/C: Must sign with company chop 
如屬聯名帳戶，所有戶口持有人均須簽署； 
如屬公司帳戶，請加蓋公司印鑑 


